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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz- Magyar Polgári Szövetség

Dr. Simon Miklós

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnökének

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

írásbeli választ igénylőkérdés

„Milyen a korösszetétele a Szabolcs-Szatmár-Bereg Megyei Rend őr főkapitányságnak?”
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani

Draskovics Tibor
Igazságügyi és rendészeti miniszterhez

Tisztelt miniszter úr !

Az utóbbi hetekben, hónapokban a közbiztonság helyzetével kapcsolatos kérdések az egyr e
agresszívabbá váló bűnelkövetők, a rendőrségi intézkedések elégtelensége miatt felértékel ődni
látszanak . Az állampolgárok szubjektív biztonságérzete napról napra romlik, beszámolóik szerin t
féltik értékeiket, családtagjaik, rokonaik testi épségét . Úgy tűnik, hogy a bűnözés — az egyre
kilátástalanabb gazdasági és szociális helyzet miatt — széles körben nyer teret, és az emberek
szerint a Rendőrség jelen állapotában nem tudja azt feltartóztatni .

Mint Nyírbogát település polgármesterét, országgy ű lési képviselőt naponta keresnek meg
választóim a közbiztonsággal, a Rend őrség helyzetével kapcsolatos kérdésekben. Annak
érdekében, hogy pontos információkkal rendelkezzem az ügyben, kérem, tájékoztasson az
alábbiakról :

Milyen a korösszetétele a Szabolcs-Szatmár-Bereg Megyei Rendőr-főkapitányságnak?

Amennyiben lehetséges, kérem, válaszát táblázatos formában juttassa el a részemre !

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2008 . december 19 .

dr. Simon Miklós
országgyűlési képviselő
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